
2024D34797 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken heeft een aantal vragen
voorgelegd aan de Minister-President, Minister van Algemene Zaken over
de Vaststelling van de begrotingsstaat van de Koning (I) voor het jaar 2025
(Kamerstuk 36 600 I).

De voorzitter van de commissie,
De Vree

Adjunct-griffier van de commissie,
Morrin
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Nr Vraag

1 Is de heer Willems («opperboswachter van kroondomein het Loo»)
nog steeds in publieke dienst? Valt hij nog steeds onder minis-
teriële verantwoordelijkheid?

2 Kunt u toelichten waarom de heer Willems in een kranteninterview
plots details over het jaaggedrag van de Koning verstrekte?
Betekent dit ook dat de weigering om details te verstrekken op
andere punten minder krampachtig zal worden gehanteerd?

3 Wat is er tot nu toe gebeurd met de uitvoering van de motie-
Sneller c.s. (Kamerstuk 36 410-I, nr. 11) om de belastingvrijstelling
van de Koning te doen vervallen?

4 Zijn alle kwesties rondom het Koninklijk Huis binnen de coalitie
een vrije kwestie?

5 Hoeveel bedrijven in Nederland zijn in het bezit van het Predicaat
Koninklijk?

6 Hoeveel bedrijven hebben in het jaar 2024 tot nu toe het Predicaat
Hofleverancier ontvangen?

7 Hoeveel bedrijven hebben in het jaar 2024 tot nu toe het Predicaat
Koninklijk ontvangen?

8 Hoeveel bedrijven hebben in het jaar 2023 het Predicaat Koninklijk
ontvangen?

9 Hoeveel bedrijven hebben in het jaar 2022 het Predicaat Hofleve-
rancier ontvangen?

10 Hoeveel bedrijven hebben in het jaar 2022 het Predicaat Koninklijk
ontvangen?

11 Hoe vaak maken de niet-uitkeringsrechtigde leden van het
Koninklijk Huis gebruik van de diensten van de Dienst Koninklijk
Huis?

12 Hoe vaak hebben de niet-uitkeringsrechtigde leden officiële taken
van de Koning overgenomen of hem vervangen bij koninklijke
taken? Welke leden betrof dit?

13 Wat is de verklaring voor de stijging van de grondwettelijke
uitkering aan de leden van het Koninklijk Huis van 11.368.000 euro
in 2023 naar 12.422.000 euro in 2025? Is dit slechts inflatiecorrec-
tie? Hoe is dit precies opgebouwd?

14 Welke uitgavenposten vallen onder de B-component van de
onkostenvergoeding van de leden van het Koninklijk Huis?

15 Kunt u toelichten uit welke begrotingen c.q. begrotingspost(en)
woon- en werkverblijven voor leden van het Koninklijk Huis
worden gefinancierd?

16 Is de B-component bedoeld voor vermogensvorming en derhalve
voor het maken van reserveringen voor woon- en werkverblijf?
Kunt u toelichten onder welke voorwaarden en controles zulks
geoorloofd is?

17 Klopt het dat kosten voor woon- en werkverblijf vallen onder de
functionele uitgaven en dat hier ook de mogelijkheid bestaat voor
het maken van reserveringen?

18 Op welke post ontvangt het Koninklijk Huis een bijdrage voor de
financiering van het management van de Dienst van het Koninklijk
Huis? Klopt het dat de personele uitgaven van deze groep zowel op
de B-component als onder de functionele uitgaven wordt
opgevoerd? Zo nee, wat is het verschil tussen beide kostenposten?

19 Klopt het dat kosten voor woon- en werkverblijf vallen onder de
functionele uitgaven en dat hier ook de mogelijkheid bestaat voor
het maken van reserveringen?

20 Kunt u de investeringsplannen voor de dotatiereserves aan de
Kamer doen toekomen?

21 Hoeveel bedrijven in Nederland zijn in het bezit van het Predicaat
Hofleverancier?
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22 Hoeveel bedrijven hebben in het jaar 2023 het Predicaat Hofleve-
rancier ontvangen?

23 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de plannen die er
waren voor Paleis Soestdijk? Wat is de stand van zaken met
betrekking tot de restauratie van Paleis Soestdijk?
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